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Válaszok, reagálások
Beküldő admin - 2011 jan. 22 09:19
_____________________________________

főoldali cikk válaszok, reagálások

============================================================================

Válasz: Válaszok, reagálások
Beküldő Pipo - 2011 jan. 26 17:46
_____________________________________

A pps-ben valami hiba lesz, ha jól számolom! Ha elfogadjuk a kinduló milliárdokat, akkor  a végén nem
milliók már nem kellenek oda, szerintem.

============================================================================

Válasz: Válaszok, reagálások
Beküldő dki - 2011 jan. 26 18:02
_____________________________________

Nem csatlakozom a matematikához! Itt a koncepcióról beszélek. Természetesen a számításban is van
hiba!
 Engem csak a főcsapás iránya érdekel!

Érthető vagyok!?

============================================================================

Válasz: Válaszok, reagálások
Beküldő EGH - 2011 jan. 27 10:41
_____________________________________

A számok nem hazudnak, ez így is van, de a szöveg igen. Ha a 700 milliárdot osztom 6,4 milliárddal, az
nem 104 millió, hanem csak 104.(6 nullát hozzáképzeltek a számolásnál)

 ÜDv

 Dézsi Lajos

============================================================================

Válasz: Válaszok, reagálások
Beküldő dki - 2011 jan. 27 11:27
_____________________________________

EGH beküldte:A számok nem hazudnak, ez így is van, de a szöveg igen. Ha a 700 milliárdot osztom
6,4 milliárddal, az nem 104 millió, hanem csak 104.(6 nullát hozzáképzeltek a számolásnál)
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 ÜDv

 Dézsi Lajos

Megismétlem Bárkinek!

 Engem a matematikai számítás nem érdekel. Tudom, hogy hiba van benne! Ezt én is látom!

Engem kizárólag az elv érdekel! Az pedig szar, úgy ahogy van!

 Nem szeretném, ha valaki még a számításokon csámcsogna, mert nekünk/nekem nem ez a
problémánk! Hanem az ami mögötte van!

 Nevezetesen, hogy kit is hizlalunk a bankszektorok milliárdos megmentése ürügyén?!
 Azoknak adnak milliárdokat, akik ezeket újra kihelyezik, hogy mexopassák a pórnépet!

 Erről szól ez az egész és nem arról, hogy 700 Milliárd osztva 6,7 Milliárddal az mennyi?!

 Ez a baj ezzel a szerencsétlen társadalommal! Nem látnak mögé!

============================================================================
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